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ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

       Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
         http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 310/20.10.2020 

 
NR. 22.307/01.10.2020  

 
 
 

PROCES-VERBAL 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 30.09.2020, ora 13.00 
 
 
 

 
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 

Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 418/24.09.2020 a preşedintelui 
Consiliului Judeţean privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului 
Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării) 
precum și prin intermediul presei, în cotidianul local “Jurnalul Arădean”. 
Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, 
Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-
Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni.  

 
Absenți: Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Duruș Daniel-Sorin, 

Craivan Camelia-Eugenia, Pop Alin, Remeţan Florin, Retter Iosif și Ulici 
Ion – consilieri județeni. 

 

http://www.cjarad.ro/
mailto:consiliul@cjarad.ro
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Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Bine ați venit la ședința de consiliu 

județean! Ultima în această formulă! Pe ordinea de zi avem 15 puncte, 
punctul 16 diverse și un proiect de hotărâre introdus suplimentar.  Dacă sunt 
intervenții pe ordinea de zi? Dacă nu sunt, cine este de acord cu ordinea de 
zi? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 
 
 
 

ORDINE DE ZI 
a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 30.09.2020, ora 13.00 
 
 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 august 2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 17 septembrie 
2020 – iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre pentru aprobarea încheierii unui Acord de 
Cooperare între Județul Arad din România și Provincia Fujian din Republica 
Populară Chineză – iniţiativa preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al județului 
Arad cu terenul intravilan în suprafață de 4.910 mp, înscris în C.F. nr. 313378 
Târnova – iniţiativa preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al județului 
Arad cu terenurile intravilane în suprafață de 5.028 mp, respectiv 5.303 mp, 
înscrise în C.F. nr. 305116 Sebiș, respectiv C.F. nr. 305117 Sebiș – iniţiativa 
preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 
Comunei Dezna de trecere din domeniul public al Comunei Dezna în 
domeniul public al Județului Arad a unor terenuri intravilane – iniţiativa 
preşedintelui. 
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7.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de administrare în 
favoarea Complexului Muzeal Arad asupra imobilelor-teren și apartamente 
situate în Municipiul Arad, Piața George Enescu, nr. 1 – iniţiativa 
preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 288/17.09.2020 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Arad nr. 283/28.08.2020 privind declararea unor bunuri 
achiziționate în cadrul proiecteului ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru 
îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații 
de urgență” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de 
administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora – 
iniţiativa preşedintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor care urmează a fi 
percepute de Biblioteca Judeţeană „A.D. XENOPOL” Arad în anul 2021 – 
iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şi tarifelor care 
urmează a fi percepute de Complexul Muzeal Arad în anul 2021 – iniţiativa 
preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şcolare pentru anul 
şcolar 2020-2021 şi a tarifelor care urmează a fi percepute de Centrul 
Cultural Judeţean Arad în anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor pe anul 2021 pentru 
serviciile prestate de Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor județene pentru 
activitatea de amenajare a teritoriului, urbanism şi autorizarea lucrărilor de 
construcţii pentru anul 2021 – iniţiativa preşedintelui. 

14.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri 
şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiție „Stație de epurare C.R.R.N. Petriș”  

17.Diverse. 
 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 292/2020 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 30 septembrie 2020. 



 

4 

 

Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 august 2020. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
28 august 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 293/2020 privind aprobarea conţinutului 
Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
28 august 2020. 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 17 septembrie 
2020. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 17 septembrie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 294/2020 privind aprobarea conţinutului 
Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 17 septembrie 2020. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea încheierii unui Acord de 

Cooperare între Județul Arad din România și Provincia Fujian din Republica 
Populară Chineză. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru aprobarea încheierii unui 

Acord de Cooperare între Județul Arad din România și Provincia Fujian din 
Republica Populară Chineză. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 295/2020 pentru aprobarea încheierii unui Acord 
de Cooperare între Județul Arad din România și Provincia Fujian din 
Republica Populară Chineză. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al județului 

Arad cu terenul intravilan în suprafață de 4.910 mp, înscris în C.F. nr. 313378 
Târnova. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului 

public al județului Arad cu terenul intravilan în suprafață de 4.910 mp, înscris 
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în C.F. nr. 313378 Târnova. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
25 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri judeţeni ). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 296/2020 privind majorarea patrimoniului public al 
județului Arad cu terenul intravilan în suprafață de 4.910 mp, înscris în C.F. 
nr. 313378 Târnova. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al județului 

Arad cu terenurile intravilane în suprafață de 5.028 mp, respectiv 5.303 mp, 
înscrise în C.F. nr. 305116 Sebiș, respectiv C.F. nr. 305117 Sebiș. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului 

public al județului Arad cu terenurile intravilane în suprafață de 5.028 mp, 
respectiv 5.303 mp, înscrise în C.F. nr. 305116 Sebiș, respectiv C.F. nr. 
305117 Sebiș. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 297/2020 privind majorarea patrimoniului public al 
județului Arad cu terenurile intravilane în suprafață de 5.028 mp, respectiv 
5.303 mp, înscrise în C.F. nr. 305116 Sebiș, respectiv C.F. nr. 305117 Sebiș. 
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Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei 

Dezna de trecere din domeniul public al Comunei Dezna în domeniul public al 
Județului Arad a unor terenuri intravilane. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul 

Local al Comunei Dezna de trecere din domeniul public al Comunei Dezna în 
domeniul public al Județului Arad a unor terenuri intravilane. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian 
- consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 298/2020 privind solicitarea către Consiliul Local 
al Comunei Dezna de trecere din domeniul public al Comunei Dezna în 
domeniul public al Județului Arad a unor terenuri intravilane. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de administrare în 

favoarea Complexului Muzeal Arad asupra imobilelor-teren și apartamente 
situate în Municipiul Arad, Piața George Enescu, nr. 1.  

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de 
administrare în favoarea Complexului Muzeal Arad asupra imobilelor-teren și 
apartamente situate în Municipiul Arad, Piața George Enescu, nr. 1. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian 
- consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 299/2020 privind constituirea dreptului de 
administrare în favoarea Complexului Muzeal Arad asupra imobilelor-teren și 
apartamente situate în Municipiul Arad, Piața George Enescu, nr. 1. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 288/17.09.2020 pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 283/28.08.2020 privind declararea unor bunuri 
achiziționate în cadrul proiecteului ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru 
îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații 
de urgență” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de 
administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 288/17.09.2020 pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 283/28.08.2020 privind declararea 
unor bunuri achiziționate în cadrul proiecteului ROHU 72 „Rețea 
transfrontalieră pentru îmbunătățirea capacității de răspuns și a 
managementului riscurilor în situații de urgență” ca fiind de interes public 
județean și constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic Județean 
de Urgență Arad asupra acestora. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero 
Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 300/2020 privind modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 288/17.09.2020 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Arad nr. 283/28.08.2020 privind declararea unor bunuri 
achiziționate în cadrul proiecteului ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru 
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îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații 
de urgență” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de 
administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor care urmează a fi 

percepute de Biblioteca Judeţeană „A.D. XENOPOL” Arad în anul 2021. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor care 

urmează a fi percepute de Biblioteca Judeţeană „A.D. XENOPOL” Arad în 
anul 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și 
Urzică Cristian - consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 301/2020 privind aprobarea taxelor care urmează 
a fi percepute de Biblioteca Judeţeană „A.D. XENOPOL” Arad în anul 2021. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şi tarifelor care urmează a 

fi percepute de Complexul Muzeal Arad în anul 2021. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şi 

tarifelor care urmează a fi percepute de Complexul Muzeal Arad în anul 2021. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
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Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian 
- consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 302/2020 privind aprobarea taxelor şi tarifelor 
care urmează a fi percepute de Complexul Muzeal Arad în anul 2021. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şcolare pentru anul şcolar 

2020-2021 şi a tarifelor care urmează a fi percepute de Centrul Cultural 
Judeţean Arad în anul 2021. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şcolare 

pentru anul şcolar 2020-2021 şi a tarifelor care urmează a fi percepute de 
Centrul Cultural Judeţean Arad în anul 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, 
Pădurean Petru, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 303/2020 privind aprobarea taxelor şcolare pentru 
anul şcolar 2020-2021 şi a tarifelor care urmează a fi percepute de Centrul 
Cultural Judeţean Arad în anul 2021. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor pe anul 2021 pentru 

serviciile prestate de Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor pe anul 

2021 pentru serviciile prestate de Direcţia Judeţeană de Evidenţă a 
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Persoanelor Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 304/2020 privind aprobarea taxelor pe anul 2021 
pentru serviciile prestate de Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor 
Arad. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor județene pentru activitatea 

de amenajare a teritoriului, urbanism şi autorizarea lucrărilor de construcţii 
pentru anul 2021. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor județene 

pentru activitatea de amenajare a teritoriului, urbanism şi autorizarea 
lucrărilor de construcţii pentru anul 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean 
Petru, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-
Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 305/2020 privind aprobarea taxelor județene 
pentru activitatea de amenajare a teritoriului, urbanism şi autorizarea 
lucrărilor de construcţii pentru anul 2021. 
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Punctul 14 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2020. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al 

Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea 
utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea 
cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, 
Pădurean Petru, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian - consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 306/2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor 
secțiunii de dezvoltare în anul 2020. 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
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Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și Urzică Cristian 
- consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 307/2020 privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Stație de epurare C.R.R.N. Petriș”. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Stație de epurare C.R.R.N. 
Petriș”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin și 
Urzică Cristian - consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 308/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Stație de epurare C.R.R.N. Petriș”  

 
 

Diverse 
Dl Cionca Iustin: Am să vă rog să vă înscrieți la cuvânt, inclusiv cei care 

doriți să dați un mesaj politic! Suntem la încheierea unu ciclu și probabil că 
din ședința următoare va fi un alt ciclu, din păcate cu alți actori! De asemenea 
puteți să folosiți intervențiile și pentru a adresa un mesaj colegilor! Garofița 
Popa! Altcineva? Domnul Moț! Atât? Garofița, te rog!  

Dna Popa Garofiţa: Mulțumesc domnul președinte! Domnul președinte, 
domnul vice-președinte, stimați colegi, drag aparat propriu al Consiliului 
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Județean Arad, parcă ieri am început mandatul! Astăzi deja au trecut 4 ani de 
zile și ne bucurăm că am avut o colaborare excelentă atât cu aparatul propriu 
al Consiliului Județean Arad, cât și cu președintele Iustin Cionca, care de 
duminică seara a fost reconfirmat pentru un nou mandat de președinte al 
Consiliului Județean Arad! Aceasta arată munca celor 4 ani de zile! O muncă 
asiduă a Consiliului Județean Arad și aceasta arată rezultatul bun pe care 
Partidul Național Liberal l-a reușit la alegerile locale, care tocmai s-au 
încheiat! Munca noastră, munca dumneavoastră nu a fost în zadar! Dați-mi 
voie să vă urez mult succes domnul președinte, multe proiecte, multă 
înțelepciune și putere de muncă! Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc Garofița! Domnul Moț, vă rog! 
Dl Moţ Petru: Mulțumesc domnul președinte! Permiteți-mi dat fiind că 

stau la o distanță socială suficientă, să îmi dau jos masca! Așa cum spunea 
distinsa colegă, suntem la final de mandat. Pentru mine personal se încheie 
astăzi 2 mandate! O să vedem dacă vom continua sau nu și în noul consiliu 
județean! Sigur că nu numai pentru mine, ci pentru toți, cred că este un 
moment de bilanț! Dar nu despre acest lucru vreau să vorbesc! Pentru că nu 
cred că este aici locul să facem bilanțuri politice și nu cred că este nici 
momentul să facem bilanț administrativ! Le-am făcut și le-am discutat cu toții 
pe parcursul campaniei electorale și aș dori să spun doar câteva lucruri! În 
primul rând să mulțumesc colegilor colaboratori din Consiliul Județean, 
funcționarilor extraordinari, oameni pregătiți, oameni onești care ne-au ajutat 
în munca noastră în acești 4 ani! Ani în care am colaborat deosebit de bine și 
care ne-au ajutat să facem ceea ce credem că am dori să facem fiecare 
pentru cetățenii care ne-au ales și până la urmă pentru locuitorii județului! 
Vreau să le mulțumesc! Și dacă nu ne vom mai întâlni, să le urez succes în 
anii ce urmează! Să ajute noua echipă, conducerea executivă, indiferent care 
va fi aceea! Sigur că o parte, o treime o știm deja! Să ajute să se realizeze 
proiectele pentru Județul Arad! Pentru că până la urmă, cu toții suntem trimiși 
aici de cetățeni și cu toții vrem un sistem de sănătate bun, vrem drumuri bune 
și așa mai departe! Vreau să mulțumesc și să urez succes colegilor din arcul 
majoritar, cu care cred că am avut o relație de respect! Îmi place să cred că 
reciproc, dar eu oricum cred că i-am respectat pe toți și cred că toți au fost 
animați de bune intenții, deși poate pe parcursul acestor ani am mai avut 
anumite dispute! Eu cred că putem trece peste ele și să ne strângem mâna la 
final de mandat! Vreau să apreciez conduita dumneavoastră domnule 
președinte, vis a vis de modul în care ați reușit să păstrați o decență în 
discurs, fără să fiți agresiv și să permiteți un dialog! Nu aș vrea să spun mai 
multe, să nu creadă cineva că fac o laudă! Nu mă caracterizează să laud pe 
cineva nejustificat! La final, doresc să mulțumesc colegilor din grupul P.S.D. 
pentru acești 4 ani! Pentru munca în echipă pe care am făcut-o și 
colaborarea deosebită pe care am avut-o, încercând fiecare dintre noi să 
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promovăm lucrurile bune! Câteodată am reușit, câteodată nu am reușit! Sigur 
că fiind într-o minoritate, mai greu reușești să impui unele lucruri! Poți poate 
doar să semnalezi anumite probleme care le observi și să speri că ..., deși 
poate nu recunosc cei din majoritate, până la urmă le vor aplica! Dacă nu, nu! 
Oricum este clar că la ce se conturează în viitor opoziția în Consiliul Județean 
va fi mult mai firavă! Nu va mai avea posibilitatea ..., poate doar așa formal, 
să facă ceva, pentru că într-adevăr scorul de la aceste alegeri ne-a arătat o 
anumită componență! O să vedem ce va fi! De aceea doresc în final să vă 
mulțumesc tuturor pentru acești 4 ani care pentru mine au fost ..., sau chiar 8 
..., au fost o experiență de viață! Să vă urez tuturor succes acolo unde 
mergeți, sau succes în noul mandat! Iar atunci când ne vom întâlni pe stradă 
să ne putem privi în ochi și să ne strângem mâna! Mulțumesc mult și 
sănătate tuturor! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc domnul Moț! Vreți să interveniți domnul 
Țolea! 

Dl Ţolea Adrian-Florin: Da! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Ţolea Adrian-Florin: Foarte scurt aș vrea și eu să vă spun câteva 

cuvinte! În primul rând felicitări celor care au avut succes în alegeri! Succes 
pe următorii 4 ani! Important este ca în următorii 4 ani promisiunile să devină 
realitate! În al doilea rând în ceea ce mă privește vreau și eu să mulțumesc 
colegilor din aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad! Pentru 
mine se încheie 16 ani! În 2004 am intrat în Consiliul Județean Arad și 
aceasta este ultima ședință! Mulțumesc pentru colaborare și mult succes pe 
mai departe! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc domnul Țolea! Mai sunt intervenții? Dacă 
nu mai sunt, dați-mi voie în calitate de președinte al Consiliului Județean Arad 
în ultimii 4 ani, să vă mulțumesc tuturor! În primul rând doresc să mulțumesc 
aparatului propriu, tuturor colaboratorilor noștri, care au muncit mult în ultimii 
4 ani! Și dumneavoastră, știți câte proiecte am avut în acești 4 ani! Suntem 
dincolo de campania electorală și acum nu mai trebuie să vină domnul Bîlcea 
să vă arate realizările pe infrastructură și îmi pare rău că nu este și el aici să 
ia cuvântul, deoarece ne despărțim și de domnia sa! Trebuie însă să 
recunoaștem că toți împreună am făcut niște lucruri importante pentru Județul 
Arad! În primul rând am făcut rost de bani, pentru că acest lucru este cel mai 
greu de făcut în ziua de azi! Să faci rost de bani, de finanțări pentru 440 de 
km de drumuri județene, care se vor finaliza! Dacă nu s-au finalizat deja, în 
perioada următoare! Să aduci peste 90 de milioane de euro pentru investiții în 
sănătate, nu este un lucru ușor de obținut! Sigur că în mandatul viitor trebuie 
să mai aducem bani! Numai în sistemul sanitar avem nevoie conform Master 
Planului pe Sănătate de 200 de milioane de euro! Vine un exercițiu financiar 
de încă 7 ani din fonduri europene, unde va trebui să accesăm sume foarte 
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mari din cele 80 de miliarde care sunt puse la dispoziție de către Uniunea 
Europeană! Având în vedere experiența aparatului propriu, experiența 
consilierilor care vor rămâne mai departe, eu mizez pe faptul că vom avea și 
în următorii 4 ani o reușită la Arad! Și până la urmă mă adresez 
dumneavoastră consilierilor județeni! Trebuie să înțelegeți că ați avut o mare 
onoare din partea județului, a cetățenilor, să fiți reprezentanți în acest for! 
Fiecare a făcut cât a putut! Eu vreau să mulțumesc în primul rând majorității 
care mi-a dat posibilitatea să susțin aceste proiecte ale funcționarilor! Că nu 
sunt proiectele noastre! Toate aceste proiecte sunt susținute de către 
aparatul propriu, pe baza unei viziuni clare a conducătorilor și a noastră, a 
celor care facem politică! Aici mă refer la grupul P.N.L. și la U.D.M.R., care 
practic mi-au asigurat votul politic necesar să trec majoritatea proiectelor. 
Vreau să mulțumesc și colegilor consilieri din P.M.P., care din păcate, din 
probleme de sănătate nu sunt prezenți astăzi aici! Vreau să vă mulțumesc 
aici fiecăruia dintre dumneavoastră și celor de la P.S.D. și A.L.D.E., care deși 
ați votat constant împotriva proiectelor, eu știu că aceste dispute nu au fost 
cauzate de către dumneavoastră! Au fost cauzate de deciziile liderilor politici 
pe care până la urmă trebuie să le ascultăm cu toții, pentru că așa este în 
politică! Însă pentru că suntem într-un moment de bilanț, am să vă rog să vă 
gândiți pe viitor, dacă această politică a fost bună! Pentru că vedeți? La noi 
cei care am susținut proiectele, votul s-a păstrat și la U.D.M.R. și la P.N.L. 
chiar și la P.M.P.! Celor care ați primit aceste ordine de vot împotriva tuturor 
proiectelor vi s-a întâmplat ceva. Știți că la locale se alege „omul”! Eu nu cred 
că nu ați fost votați ca oameni! Cred că acest stil de politică pe care l-ați 
practicat 4 ani fără vina dumneavoastră, încă o dată repet! Nu a fost bun! 
Acestea însă sunt discuții pe care trebuie să le purtați în interiorul partidului 
dumneavoastră! Pentru că până la urmă, vedeți? Plătiți dumneavoastră și 
plătesc cetățenii care nu mai sunt reprezentați de dumneavoastră cei de la 
P.S.D.! Nu plătesc liderii! Ei au rămas mai departe la butoane și fac liste. Pe 
unii îi dau afară, aduc alte persoane noi și păcălesc electoratul! Chiar am 
văzut acum că pregătiți lista de parlamentari. Aud din piață că sunt pregătite 
personaje gen Șcheau, Pistru ..., e decizia Partidului Social Democrat nu o 
comentăm, nu ne amestecăm! Însă eu nu cred că Partidului Social Democrat 
nu putea să găsească în interiorul acestui partid important de stânga, niște 
lideri care să concureze în numele dumneavoastră! Până și candidatul la 
Consiliul Județean Arad l-ați adus din altă parte! Nu ați găsit un personaj în 
interiorul partidului! Până la urmă aceasta este lecția care ați luat-o și sper să 
învățați ceva din ea! Și dragi colegi, sper să învățăm și noi, pentru că și nouă 
ni se poate întâmpla lucrul acesta! În ceea ce mă privește să știți că aveți 
respectul meu fiecare dintre dumneavoastră! Mă aștept să colaborăm în 
perioada următoare, chiar dacă nu veți mai fi consilieri județeni. Relația 
umană rămâne! Ușa mea va fi deschisă pentru fiecare dintre dumneavoastră! 
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Nu am nici un resentiment față de nici o persoană din sală! Am niște 
resentimente față de anumiți lideri, dar ei nu sunt aici! Dar eu sper să ne 
îndreptăm atitudinea toți, pentru că de noi depinde! Eu cred că cetățenii s-au 
săturat de atacuri, de minciuni rostogolite! Vor ca noi, fiecare la locul lui acolo 
unde este ales, să lucreze pentru cetățean! Cred că ar trebui pe viitor ca 
proiectele Aradului să le sprijinim cu toții! Și evident trebuie să existe opoziție! 
Trebuie să existe dezbateri, trebuie să existe alternativă și pentru aceasta vă 
încurajez să nu abandonați! Știu prin ce treceți! Toți trecem prin aceste 
momente când pierzi! Sper să reușiți să depășiți momentul și să vă 
reinventați pentru că Aradul are nevoie de luptători! Iar dacă ați ajuns aici 
înseamnă că ați fost la un moment dat luptători! Vă doresc succes tuturor! 
Sănătate! Aveți grijă cu Covid-ul, că este o boală grea! Și să dea Dumnezeu 
să ne întâlnim cu toții în viitoarele proiecte de dezvoltare ale Aradului! Vă 
mulțumesc! 

 
 
       Preşedinte,                                  Secretar General al Judeţului,  

               Iustin Cionca             Silvana Lupu 
 
 
 
                                                      Întocmit, 

                Laura Hanc 


